
SREČANJE
Jevrosima Stankovič obljublja:

,,Na redni dopust-
v brigado!"

Pesem krampov in lopat številnih brigadir-
jev je utihnila. Minili so meseci, ko se je bri-
gadirska pesem slišala po vseh krajih naše
domovine. Z opravljenim delotn smo lahko
zadovoljni, je vsevprek slišati prve ocene le-
tošnjlh akcij, brigadirji pa so se vrnili v svoja
okolja. Med letošnjimi brigadirji iz naše ob-
čine je bila tudi Jevrosima Stankovič, 25-Ietna
delavka v montaži iz Iskre, TOZD Feriti.

• V kateri brigadi ste sodelovali?
• »Najprej v MDB »Milan Mravlje«, ki je

v prvi izmeni delala na trasi železniške proge
Šamac—^Sarajevo. Navkljub izredno težkim
razmeram smo dosegli izjemne rezultate. Dru-
gič pa sem se vključila v brigado »4. julij«,
kjer smo v Sarajevu urejali strugo reke Mi-
ljacke. V tej brigadi smo bili mladi iz 25 mest
Jugoslavije in sfno tudi tod presegali normo.
Tu mi je pripadla pasebna čast, da sem bila
komandir brigade. Bili smo najboljša brlgada
v mladinskem naselju na Ilidži. Brigadirsko
življenje pa sem prvič okusila lani v brigadi
»Matija Gubec«, kjer smo v akciji »Modro
oko« mesec dni kopali jarek za vodovod na
Korčuli.«

• Vam je bilo življenje v brigadi všeč?
• »Seveda, sicer se letos ne bi udeležila

dveh akcij. Kljub napornemu delu mladi ved-
no najdemo čas za številne aktivnosti v pro-
stem času. Neizmerno mi je všeč to skupno
življenje, skupne odločitve. Sama sem se ve-
liko ukvarjala s športom, obiskovala vozniški
in plesni tečaj, za drugo pa mi je zmanjkalo
časa! N^pozabni so foili brigadirski večeri ob
tabornem ognju. Z nami so bili tudi iraški in
ameriški študentje, ki se nam niso mogli na-
čuditi. Bili smo na Tjentištu, skupaj z borci,
in to mi bo ostalo v trajinem spominu.«

• Kako pa so vašo odsotnost sprejeli so-
delavci?

• »Moja dvomesečna odsotnost je bila
sprejeta brez priidržkov. Tudi sprejem po vr-
nitvi je ibil zelo ilep. Vsi so hoteli izvedeti kar
največ o brigadinslkem življenju.«

• Boste brigadirske izkušnje uporabili tu-
di v delovni organizaciji?

• »Vsekakor, saj sem v Feritih sekretar
mladinske organizacije. Smo mlad kolektiv,
ki ye, kaj hoče. Že sedaj smo mladi organizi-
rali več delovnih akoij, denar pa porabili za
izlete. Korist je imeil tako kolektjv, kot mi. S
to prakso bomo seveda še nadaljevali.«

• Vaše želje, načrti?
• »Naslednje leto grern spet y brigado, to-

da za to bom porabila~svoj redni dopust. Vpi-
sala sem zadnji letnik Ekonomske srednje
šole in upam, da bom študij ob delu v tem
šolskem letu končala!« F. Rozman


